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WACHTEBEKE

www.n-va.be/wachtebeke 

Uitnodiging 
nieuwjaarsreceptie 
N-VA Wachtebeke 

De N-VA wenst u een voorspoedig 2014!
Het eindejaar is voor velen een moment van reflectie. We kijken terug 
naar het lief en leed van de voorbije maanden en dromen over het 
jaar die komen gaat. Dat zal aan de vooravond van 2014 niet anders 
zijn. We hebben grote en kleine dromen voor onszelf en diegenen die 
ons dierbaar zijn. 

Die dromen gaan over gezondheid, een job vinden of houden, de 
studieresultaten van de kinderen, goed kunnen leven, de favoriete 
sportclub die kampioen wordt … Sommigen zijn wat ambitieuzer en 
dromen van een nieuwe woning, gezinsuitbreiding, promotie, een 
wereldreis…. 

En als je in die reflectie ook terugkijkt naar het voorbije jaar, denk 
dan aan dit wijs citaat : 
“Noem u niet arm, omdat uw dromen niet in vervulling zijn 
gegaan; werkelijk arm is slechts hij, die nooit gedroomd heeft.” 
(Marie von Ebner-Eschenbach Oostenrijks schrijfster 1830-1916)

We wensen jullie allemaal mooie dromen voor 2014 !

Rudy Vande Velde 
Namens het bestuur van N-VA Wachtebeke

Terugsturen naar: N-VA, Koningsstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
info@n-va.be - www.n-va.be

JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN

n De heer  n Mevrouw       

Naam:                                 Voornaam: 

Straat:

Postcode: Gemeente:

Tel.: E-mail: Geboortedatum:       /       /

n Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie.

n Ja, ik wens een infobrochure over de N-VA te ontvangen.
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“De keuze in 2014 is duidelijk.
Kiest u voor een regering-Di Rupo II?
Of stemt u voor de N-VA?”

Bart De Wever - Voorzitter N-VA

Di Rupo II
of N-VA?
Sociaal-economische
hervormingen en
confederalisme. Dát zijn de
twee krachtlijnen van ons
congres dat het eerste
weekend van februari
plaatsvindt.

• De N-VA wil al wie werkt,
spaart en onderneemt
belonen voor hun inzet. 
Dat betekent: minder
belastingen, een slankere
overheid en schuldafbouw.
Enkel de N-VA durft dat 
te zeggen. Maar alleen zo
kunnen we uit het dal
klimmen. 

• We kunnen slechts
structureel hervormen als
we ook de structuren
hervormen. Daarom 
hebben we confederalisme
nodig. Want als we de
structuren niet hervormen,
dan kunnen we de 
sociaal-economische
maatregelen niet
verankeren.  
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In deze editie:
-  Verkeerssituatie Franciesdijk: beloven is 

zilver, handelen is goud!
-  OCMW krijgt begroting niet onder  

controle

Lees onze schriftelijke vragen die we stel-
den op de gemeenteraden op 
www.n-va.be/wachtebeke

Vind ons leuk op Facebook!

Zaterdag
25 januari 2014

Cultuurhuis 
“Het 

Safarken”

Jullie zijn al-
len van harte 
welkom op onze 
nieuwjaarsre-
ceptie in het 
Cultuurhuis 
“Het Safarken” 
(voormalig 
CCW). Deze 
vindt plaats 
op zaterdag 25 
januari vanaf 
19.30 uur.
We verwelkomen u allen met een hapje en 
een drankje!
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Al maanden belooft het gemeentebe-
stuur maatregelen om de snelheidsbe-
perking voor auto’s en vrachtwagens 
op de Sint-Franciesdijk te handhaven 
. Maar verder dan wat extra borden 
met 50 km/uur en een mobiel signa-
lisatiebord is men niet geraakt. Hoe 
lang nog ? Moet er eerst een fietser of 
voetganger aangereden worden om 
tot handelen over te gaan ? 

Op vandaag wordt deze weg, mede 
door de werken aan OCAS, heel inten-
sief gebruikt door auto’s en vrachtwa-
gens. Maar ook veel fietsers maken er 
gebruik van. De bordjes 50 km hebben 
amper effect en de mobiele signalisa-
tie stond meer af dan aan. Intussen 
werd die mobiele signalisatie met 
snelheidsmeting al verwijderd. En 
van snelheidscontroles door de politie 
was er evenmin sprake. 

In de gemeenteraad van 28 november 
hebben we met onze N-VA-fractie 
het gemeentebestuur hierover onder-
vraagd en ook een voorstel geformu-
leerd: 
Ons voorstel is: 
(a) zorg voor mobiele signalisatie die 
continu werkt,
(b) zorg ervoor dat er eens nu en dan 

eens snelheidscontroles komen en 
kondig dat ook aan via de pers en 
borden, 
(c) zorg voor tijdelijke snelheidsrem-
mers in afwachting van een meer 
duurzame oplossing. 

Pervers 
De bedoeling is dat de Sint-
Franciesdijk binnen enkel jaren wordt 
heraangelegd. De riolering moet 
vernieuwd worden en op dat moment 
kunnen er duurzame snelheidsrem-
mers, parkeerstroken en een fietspad 
worden voorzien. Maar dat belet niet 
dat deze weg vandaag een risicoweg 
is. Het zou pervers zijn pas in actie te 
schieten na een zwaar ongeval. 

Het college antwoordt : “nu niet 
meer, misschien later” 
Het antwoord van het college laat 
vermoeden dat er niet veel meer zal 
gebeuren. Men had bijna een bestel-
ling geplaatst voor tijdelijke snelheids-
remmers. Maar toen ze hoorden dat 

het OCAS-kruispunt vroeger zou af-
gewerkt zijn hebben ze die bestelling 
geannuleerd. Men gaat de situatie nu 
evalueren na de heropening van het 
OCAS-kruispunt. En politiecontroles 
liggen moeilijk door een personeelsge-
brek bij de politiezone Puyenbroeck. 

Onze repliek : uitstel is afstel
De maatregelen die we voorstellen 
zijn allemaal door te voeren binnen de 
week en kosten amper geld. Het is dus 
veeleer een kwestie van willen. Zelfs 
na de heropening van het OCAS-
kruispunt zal de Sint-Franciesdijk een 
risicoweg blijven. 

Zoethoudertje
We voorspellen nu al dat de ver-
nieuwde Sint-Franciesdijk er niet komt 
in de komende 6 jaar. Hooguit zullen 
er plannen gemaakt worden. Dat kost 
minder geld en je kan er de mensen 
een aantal jaren mee zoet houden. 

En wat het personeelsgebrek van de 
politiezone betreft : misschien moeten 
we ons eens vragen stellen bij onze 
gemeentelijke bijdrage aan de politie-
zone ? De financiële middelen moeten 
bij voorrang gaan naar de dienst-
verlening op straat en daar horen 
snelheidscontroles bij. Ons gemeen-
tebestuur moet binnenkort diep in de 
portemonnee tasten om een gloed-
nieuw politiegebouw in Lochristi van 
4,7 miljoen euro te financieren. Dan 
moeten ze niet komen vertellen dat er 
geen geld meer is voor politiecontro-
les of kleine investeringen in ver-
keersremmers. Je moet je prioriteiten 
kennen ! 

rudy.vandevelde@n-va.be www.n-va.be/wachtebeke 

Verkeerssituatie Sint-Franciesdijk: beloven is zilver, 
handelen is goud!

Tekort OCMW-begroting wordt niet afgebouwd in komende zes jaar 
Eén van de prioriteiten in het be-
stuursakkoord tussen Anders en 
Open Vld was de sanering van de 
OCMW-financiën. In de voorbije 20 
jaar werden diverse audits uitgevoerd 
door consultancykantoren. Deze au-
dits bevatten tal van waardevolle ad-
viezen. Maar wat zijn adviezen waard 
als ze niet worden uitgevoerd? Zal het 
deze keer anders zijn in de komende 
zes jaar? We namen het meerjarenplan 

2014-2019 van OCMW Wachtebeke 
onder de loep.

Laat ons eerst eens citeren wat het 
bestuursakkoord tussen Anders en 
Open Vld van eind 2012 zegt : “fi-
nancieel orde op zaken stellen van 
het OCMW en rusthuis door oor-
deelkundige toepassing van de audit 
resultaten. Ook samenwerking ge-
meente/OCMW intensifiëren o.a.: kan 

OCMW-personeel taken van gemeen-
tepersoneel uitvoeren en vice-versa, 
gezamenlijke aankoopdienst gemeen-
te/OCMW, Samenwerking met andere 
OCMW’s waar het kan.”

Wat is het probleem met ons 
OCMW?
Jaarlijks gaat een groot deel van de 
uitgaven van de gemeente naar het 
dichten van de financiële put van 
ons OCMW In de rekeningen van 
2012 was dat tekort bijna 1,2 miljoen 
euro. Het budget van 2013 voorziet 
zelfs een tekort van 1,34 miljoen euro. 
In totaal gaat zowat 20 procent van 
onze gemeentelijke uitgaven naar 
het aanzuiveren van het tekort op de 
OCMW-begroting. Ter vergelijking: 
een gemiddelde Vlaamse gemeente 
of stad spendeert 10 procent van de 
uitgaven aan het OCMW-bijdrage. 

Drie verlieslatende diensten
Het OCMW-budget bevat 9 begrotings-
posten. De poetsdienst, kinderopvang 
en jeugdvoorzieningen zijn financieel 
en operationeel onder controle. Drie 
departementen zijn zwaar verliesla-
tend: de algemene diensten, de sociale 
bijstand en het woonzorgcentrum De 
Mey. Die drie departementen samen 
zijn in 2013 verantwoordelijk voor 
1,25 miljoen euro tekort op een totaal 
tekort van 1,34 miljoen euro. 

Wat leert ons het meerjarenplan 
2014-2019 van het nieuwe 
bestuur? 
In 2013 hebben we niet veel gemerkt 
van die goede intenties in het be-
stuursakkoord. De toelage aan het 
OCMW steeg van 1,2 miljoen euro in 
2012 naar 1,34 miljoen euro in 2013. 
De uitleg die we in maart kregen was: 
“het eerste jaar veranderen we weinig 
en de lonen en wedden stijgen sterk”. 
We keken dus verwachtingsvol uit 
naar het meerjarenplan 2014-2019. Dit 
is het resultaat : 

Verbaasd
We waren toch enigszins verbaasd 
toen we deze cijfers onder ogen kre-
gen. Waar zijn de goede intenties uit 
het bestuursakkoord gebleven? Hoe 
komt het bijvoorbeeld dat de kost van 
de ‘algemene diensten en centrale ad-
ministratie’ zo sterk stijgt ? Dat is toch 
net die afdeling waar je kan besparen 
door nauwer samen te werken met 
andere OCMW’s en andere gemeen-
telijke diensten ? Waarom wordt de 
OCMW-secretaris na z’n pensionering 
vervangen? Er is geen enkele wet-
telijke verplichting om in een kleine 
gemeente twee secretarissen te blijven 
houden. 

Schijn bedriegt
Ogenschijnlijk is er wel een serieuze 
besparing in het woonzorgcentrum 
maar schijn bedriegt. Ook hier stijgen 
de werkingskosten in de periode 2012-
2019 met bijna 400 000 euro. Dat is nog 
steeds 11 procent. Maar men rekent 
erop dat dit grotendeels zal gecom-
penseerd worden door een stijgende 
RIZIV-tussenkomst ten bedrage van 
29 procent of 322 000 euro (zie tabel). 
Vooral in de jaren 2014, 2015 en 2016 
verwacht men extra geld van het 
RIZIV. Voor ons OCMW-budget is 
het te hopen dat de federale overheid 
in de komende jaren met gulle hand 
deze extra euro’s zal uitdelen. Maar 
we hebben onze twijfels bij zoveel 
optimisme. 

We betreuren ook dat het OCMW 
haar opgebouwd spaarpotje van meer 
dan 200 000 euro volledig zal op-
eten in 2014 en 2015. Het betreft hier 
uitgaven buiten de gewone begroting 
(zogenaamde investeringen) en die 
gaan naar meubilair, consultancy, 
een nieuwe server,… Het is een beetje 
onder het motto: “het spaarpotje moet 
op”. 

Wat stelt de N-VA voor?
We vragen geen sociaal bloedbad 
maar een beetje meer ambitie mag 
wel. De voorstellen liggen al jaren 
op tafel: werk samen met andere 
gemeentelijke diensten en andere 
OCMW’s. Dat geldt in het bijzon-
der voor managementfuncties en 
administratieve functies. Zorg voor 
meer polyvalentie in de jobs zodat 
het personeel optimaal kan ingezet 
worden. 

Einde maken aan mistoestanden 
Maak een einde aan een aantal 
mistoestanden en bereken de perso-
neelsbezetting op basis van hetzelfde 
aantal prestatie-uren als de meeste 
andere rust- en verzorgingsinstel-
lingen in Vlaanderen. En zorg ook 
voor een professionalisering van het 
personeelsbeleid. Er moeten daarbij 
geen naakte ontslagen om economi-
sche redenen vallen. 

Toelage gemeente stap voor 
stap dalen
Over een periode van zes jaar moet 
de toelage van de gemeente aan het 
OCMW stap voor stap kunnen dalen 
tot minder dan 1 miljoen euro. Dat 
komt nog steeds neer op 140 euro 
per Wachtebekenaar per jaar. Het 
Vlaams gemiddelde ligt op 126 euro 
per Vlaming per jaar. De voorgestelde 
meerjarenbegroting weerspiegelt 
slechts in beperkte mate de advie-
zen van het consultancykantoor CC 
Consult. Waarom gaan we 30 000 euro 
uitgeven aan consultancy in 2014 en 
2015 als je de adviezen slechts heel 
beperkt wil volgen? Waarom werden 
die adviezen niet volledig vertaald in 
de meerjarenbegroting ? 
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